
MLADI NA POUANAH SO DOBILISVOJ PROSTOR

Sestanki, ples in pomoč drugim
Če lahko rečemo, da kfe posebej šepa delo mladln-

ske organizacije v Centru, potem lahko to trdlmo za
krajevne skupnostl. Razlogl so razllčnl. Ponekod Je
krlvo nezanlmanje mladlh, drugje nerazumevanje
starejšlh, spet drugje nimajo primernlh prostorov za
delo, skoraj vsl pa premalo denarja za kakršnokoll
resnejšo dejavnost. Zato Je tollko bolj razveseljlvo
slišaV, da mladlncl na Poljanah delajo dobro In
uspešno sodelujejo s krajevno skupnostjo. O njlho-
vem delu smo se pogovarjali s predsednico osnovne
organlzacijB ZSMS Poljane Šuro Kralgher.

Kdaj ste na Poljanah sploh
ustanovili mladinsko organiza-
cijo in zakaj dosedanji mladinci
niso uspeli narediti kaj več?

Mladinska organizacija v naši
krajevni skupnosti deluje že od
leta 1973, vendar pa ima stalne
težave pri vodstvih. Predsedniki
OO ZSMS so bili v glavnem f ant-
je, ki so se v enem letu komajda
dobro vpeljali v delo, privabili ne-
kaj več mladih, potem pa so mo-
rali oditi v vojsko. Tako se je delo
venomer prekinjalo.

Kako pa ste začeli vi?
Pobudo za ustanovitev mladin-

ske organizacije so dali v KS.
Zbralo se nas je nekaj mladincev,
ki smo razposlali vabila za usta-
novni sestanek vsem tistim kraja-
nom, ki pa letih še sodijo v mla-
dinsko organizacijo. Od 200 po-
vabljenih jih je prišlo 50. Večino-
ma se med seboj nismo poznali,
pa je le steklo. Precejšnja pre-
dnost naSe osnovtle organizacije
je relativna mladost, saj smo v po-
prečju stari 18 let

Precej vam pomaga verjetno
tudi prostor, ki ga imate?

Seveda, prostor je zelo pomem-
ben. Krajevna skupnost Poljane
nam je dala za poskusno dobo
treh mesecev v upravljanje nek-
danje prostore gledališča Glej. V
njih se sestajamo na pogovorih in
sestankih, poleg tega pa imamo
vsak petek ples ob disco glasbi, ki
traja od 20. do 24. ure. Za vstopni-
no je treba odšteti 50 dinaijev. Po
koncu plesa za seboj tudi vse sa-
mi počistimo."

Ali se od tako zbranega denar-
Ja tudi samofinancirate?

Ne povsem. Od krajevne skup-
nosti dobimo letno za našo dejav-
nost en stari milijon. Pomagamo
pa si tudi z denarjem od plesov.
Tako smo* na primer, lani iz tega
denarja namenili 7.000 dinarjev za
pomoč ljudem, ki jih je prizadel
potres na Kopaoniku, 4.000 dinar-
jev pa za upokojence naše krajev-
ne skupnosti, kl so starejši od 80
let.

Je vaše sodelovanje s krajevno
skupnostjo enako uspeSno tudi
pri političnem odločanju?

Vsekakor. Vabljeni smo na vse
sestanke KS, tako da smo dobro
seznanjeni z vsemi vprašanji, ki
jih obravnava naša krajevna
skupnost Te probleme obravna-
vamo tudi na nadih sestankih,

. kjer se poleg tega pogovarjamo še
o najrazličnejših problemih mla-
dih v naši družbi, pa tudi o zuna-
njepolitičih vpraSanjih. Enkrat ali
dvakrat na teden imamo te se-
stanke, sicer pa imamo uradne
ure vsak torek od 18. do 19. ure.
Predvsem zaradi tega, ker prosto-
re Kulturnega centra Poljane
(bivši Glej) včasih posojamo tudi
šolam in raznim družbenim ali
delovnim organizacijam za kul-
tumo dejavnost, seminarje in po-
dobno. Z občinsko konferenco

•^SMS Center se že dogovarjamo,
da bi imeli V teh prostorih tudi
mladinska družabna srečanja.
Naši mladinci pa se bodo udeleži-
li tudi občinske mladinske poli-
tične šole.

Ali bi Iahko tako delali tudi
dniffi mladinci?

Seveda. Povsod tam, kjer imajo
starejši tako razumevanje za mla-
dinsko delo kot pri nas. Mladi ni-
so pasivni. Zato bi rada opozorila,
da je prispevek o mladih v Cen-
tru, kot so ga pred časom naredili
na TV za oddajo Tednik, čista ma-
nipulacija. Take odgovore so ho-
teli dobiti sami in vedeli so, kje
jih bodo dobili.
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